
Status og information om halbyggeri 
 

Der er mange hensyn at tage og beslutningen vil til enhver tid blive et kompromis blandt mange kriterier. 

Der er ikke noget vi hellere ville end opfylde alles ønsker, men det er der desværre ikke råd til. Ydermere 

konflikter nogle af ønskerne, så vi kommer aldrig til at gøre alle tilfredse. Bestyrelsen har stadig ikke taget en 

beslutning om haltype og -størrelse, da vi først skal behandle de indkomne svar fra spørgeskemaet og de 

senest indhentede tilbud. 

Spørgeundersøgelsen er nu afsluttet, og resultatet er offentliggjort sammen med dette statusskriv.  

Ligeledes har bestyrelsen med udgangspunkt i budgettet præsenteret på den ordinære generalforsamling i 

januar arbejdet med budgettet som følger af opførelsen af en hal. Resultatet er vist i et særskilt dokument.  

Det ligger os meget på sinde, at der bliver plads til flest mulig i hallen, og at hallen tilgodeser flest mulige 

ønsker. For begge haltyper gælder, at en bredere hal koster mere end en smallere hal, sådan forstået, at for 

begge haltyper så stiger kvm-prisen jo bredere hallen er. Altså koster bredde relativt mere end længde.   

En telthal kan fås i 15, 20 og 25 m bredde, og vi har indhentet tilbud på haller med en bredde på 20 eller 25 

meter. En rundbuehal kan fås i vilkårlig bredde op til 16 m, hvorfor vi har indhentet tilbud på haller i denne 

bredde.  

 

Medlemmer har efterspurgt argumenter for og imod de forskellige haltyper. Bestyrelsen arbejder med 

nedenstående sammenligningstabel.  

 

Det er status for vores arbejde lige nu.  

Hvis I har input til os er i velkommen til at skrive til os på mail: bestyrelsen@dch-kolding.dk 
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